
 آرمان ملی: با رد لیست بازیکنان مدنظر باشگاه و لغو 
اردوی امارات، اختلاف بین جواد نکونام سرمربی و علی خطیر 

مدیرعامل باشگاه استقلال وارد فاز تازه ای شد. 
  رد پیشنهاد باشگاه 

مسئولان باشگاه استقلال نام چهار بازیکن خارجی را برای 
حضور در جمع آبی پوشان به سرمربی تیم دادند، اما جواد 
نکونام این موضوع را نپذیرفت. جواد نکونام دو لیست از 
بازیکنان مدنظرش را برای تقویت استقلال در نیم فصل دوم 
کنون  لیگ برتر به مسئولان استقلال داده؛ فهرستی که تا
بازیکنی از آنها جذب نشده است. این بازیکنان تحت قرارداد 
باشگاه های خود هستند و جذب آنها، هم با درخواست 
مالی و هم درخواست معاوضه با چند بازیکن مواجه شده و 
همین موضوع کار را برای جذب این نفرات سخت تر کرده 
است. تسنیم در ادامه نوشت: در عین حال مدیران استقلال 
چند گزینه خارجی را به جواد نکونام پیشنهاد دادند و مدعی 
شدند آنها علاوه بر کیفیتی که دارند هزینه کمتری به نسبت 
قرارداد بازیکنان ایرانی خواهند داشت. نکونام اما، با بسته  
پیشنهادی مدیران استقلال مخالفت و بر جذب نفرات 
کید کرد. در زیر به بررسی گزینه های خارجی  مدنظر خودش تأ

که مدنظر باشگاه استقلال بود، می پردازیم: 
 اپا انگوئته 29 ساله سنگالی که در پست وینگر چپ بازی 
می کند یکی از گزینه های خارجی معرفی شده از سوی باشگاه 
استقلال به سرمربی تیم بود بود. این بازیکن که 10 بازی ملی 
در پرونده اش دارد سابقه بازی در تیم های متز و والنسین 
فرانسه را داشته و بنی یاس امارات آخرین تیمی بوده که در 
آن بازی کرده است. این بازیکن در حال حاضر آزاد است و در 

تیمی حضور ندارد. 
کش سابقه بازی در تیم های اورلئان و  امین طلال از مرا
باستیا در دسته های پایین فرانسه را داشته است. این بازیکن 
27 ساله که قابلیت بازی در پست های دفاع چپ و وینگر چپ 
را دارد در حال حاضر عضو تیم شریف مولداوی است و تا سال 

2025 با این تیم قرارداد دارد. 
دیگر بازیکن مدنظر، آندرس روا 30 ساله از کلمبیا 
که بیشتر هافبک - مهاجم بازی می کند.  است 

روا که 30 ساله است با دو بازی ملی سابقه 
عربستان،  الباطن  تیم های  در  بازی 

ایندپندینته  آرژانتینوس جونیورز و 
آرژانتین و دپورتیوو کالی کلمبیا را 

در پرونده اش دارد. او تا ژوئن 2024 
کان آرژانتین قرارداد دارد.  با اورا
 اینی یگو کوردوبا 26 ساله 

و  چپ  وینگر  اسپانیایی، 
عضو تیم دسته اولی فورتونا 
چهارمین  هلند  سیتارد 
بازیکنی است که باشگاه 
استقلال به نکونام معرفی 
کرد. قرارداد این بازیکن تا 
ژوئن 2024 اعتبار داشته 

و سابقه بازی در تیم های اتلتیک بیلبائو و گواهدایگلز هلند و 
تیم های زیر 17، زیر 19 و زیر 21 سال اسپانیا را دارد. 

  لغو اردو 
سرمربی  درخواست  به  استقلال  باشگاه  که  حالی  در 
تیم، مقدمات برپایی اردوی ۸ روزه در دبی را فراهم آورده و 
بلیت های تمامی اعضای تیم را خریداری کرده بود تا کاروان 
استقلال سه شنبه دهم بهمن ماه عازم امارات شود، صبح 
دیروز جواد نکونام اردوی آماده سازی استقلال در امارات را 
لغو کرد. این برای دومین بار است که اردوی خارجی استقلال 
در نیم فصل لغو می شود. پیش از این نیز یک بار باشگاه 
استقلال در آستانه عقد قرارداد برپایی اردوی ده روزه رایگان 
در امارات بود که جواد نکونام اعلام کرد تمایلی به اردوی 
خارجی ندارد. سرمربی استقلال هفته گذشته درخواست 
ح کرد و این بار باشگاه با صرف  برپایی اردوی خارجی را مطر
هزینه دست به فراهم کردن مقدمات برپایی اردوی ۸ روزه در 
امارات، تهیه بلیت، رزرو هتل، تهیه زمین و امکانات تمرین 
و ریکاوری، توافق و تعیین دو بازی دوستانه زد که متاسفانه 
برای بار دوم سرمربی استقلال از برپایی اردوی خارجی 
منصرف شد. باشگاه استقلال همچنین نسبت به اخبار 
ح شده در خصوص دلیل لغو اردوی خارجی آبی ها،  مطر
کنش نشان داد. این باشگاه اعلام کرد؛ در پی لغو اردوی  وا
آماده سازی استقلال در امارات، برخی افراد به نیت تخریب، 

مدعی شدند دلیل لغو اردو کمبود بازیکن بوده 

است اما برابر با لیست موجود در باشگاه استقلال، کاروان 
تیم قرار بود صبح فردا 47 نفره به دبی پرواز کند. در لیست 
مسافران اردوی آماده سازی ۸ روزه استقلال در امارات، 
 ، نام 20 بازیکن، 12 کادر فنی و پزشکی، 6 رسانه، 3 ماساژور
3 تدارکات، یک مترجم، افسر امنیتی و یک مسئول اجرایی 
به چشم می خورد. قرار بود 22 بازیکن در این اردو همراه 
استقلال باشند که به صلاحدید کادر فنی 2 بازیکن از جمع 
بازیکنان فعلی در تهران ماندنی شدند و در عوض مقرر شد 
نفرات جدید پس از قطعی شدن انتقال، به اردوی استقلال 

در امارات ملحق شوند. 
  صحبت های قبلی نکونام

نکونام در نشست خبری پس از بازی با پیکان، شرط حضور 
در اردوی خارجی را، جذب بازیکن جدید عنوان کرده بود. 
یک بار دیگر صحبت های سرمربی آبی ها را مرور می کنیم: در 
مدتی که بازی های ملی انجام می شود، برنامه ریزی کردیم. 
گر شرایط ایده آل  باشگاه اردوی امارات را پیشنهاد داده که ا
باشد و بازیکن جدید بگیریم در آن تورنمنت شرکت می کنیم. 
به هر حال ملی پوشان ما که شاید یکی، دو تا باشند در جمع ما 
نیستند پس نیاز به نفرات داریم. گذشت دقیقا 30 روز از آخرین 
مسابقه رسمی آبی ها، اما هنوز هیچ بازیکن جدیدی جذب 
نشده و تنها رافائل سیلوا به این تیم بازگشته است. این در حالی 
است که سعید مهری از تیم جدا شده و کوین یامگا نیز پس از 
مصدومیت شدید از ناحیه چشم، فصل را به طور کلی از 
دست داده و سیدحسین حسینی و روزبه چشمی 
نیز در اردوی تیم ملی به سر می برند که تمام این 
مسائل سبب شده تا نکونام با تعداد نفرات 
کمتری تیمش را تمرین دهد و همین موضوع، 
علت اصلی مخالفت او با اردوی خارجی است. 
ورززش سه در ادامه نوشت: همین گفته ها و 
عدم جذب بازیکن و در دسترس نبودن چهار 
نفر از مهره های اصلی تیم )حسینی، چشمی، 
مهری و یامگا( سبب شده تا نکونام با حضور در 
این اردوی خارجی مخالفت کند. موضوعی که در 
متن اطلاعیه آبی ها نیز آمده است که البته 
به نظر می رسد در این بیانیه تلاش 
عامل  استقلال  سرمربی  تا  شده 
از  شود.  معرفی  اردو  لغو  اصلی 
تیتر اطلاعیه که با عبارت اردوی 
تصمیم  به  استقلال  خارجی 
جواد نکونام لغو شد آغاز شده 
تا پایان آن، تلاش شده است 
کادرفنی  زمین  در  توپ  تا 
این  که  شود  انداخته 
منجر  می تواند  موضوع 
کنش  وا و  مصاحبه  به 
سرمربی آبی ها نسبت 
به این اطلاعیه را در 

پی داشته باشد. 
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لیست بازیکنان رد شد؛ اردوی خارجی لغو! 

اختلاف در اردوی آبی ها! 

توخل برای جانشینی ژاوی  
دندان تیز کرد 

روزنامه نگار اسکای اسپورت از تمایل توماس 
توخل برای حضور در لالیگای اسپانیا خبر داد. به 
گزارش سایت rbc، توماس توخل، سرمربی بایرن 
لیگای  اعتراف کرد که علاقه مند به حضور در لا
اسپانیاست. صحبت های این مربی را فلوریان 
پلتنبورگ، روزنامه نگار اسکای اسپورت در صفحه 
شخصی خود در ایکس منتشر کرده است. توماس 
توخل در صحبت هایی درباره حضور در یک لیگ 
اروپایی گفت: دوست دارم دوباره به خارج از کشور 
بروم. من قبلا مربی پاری سن ژرمن و چلسی بودم 
لیگای  و به دنبال تجربه جدیدی نیز هستم. لا
اسپانیا لیگ فوق العاده ای دارد و من دوست دارم 

حضور در این لیگ را تجربه کنم.

ویژه

پس از گذشت چند روز از اردوی 
حسینی  ل  جلا سید  ، بی د
سرانجام بعد از انتخاب اوسمار 
به عنوان سرمربی به تمرینات 
وز  ین ر اضافه شد و در تمر
کنار اوسمار  خ ها  گذشته سر
و دیگر دستیاران او دیده شد.

روز گذشته و با قضاوت فغانی 
دقایق  در  اردن  تیم ملی 
پایانی موفق شد با نتیجه 3 بر 
2 تیم ملی عراق را شکست 
دهد و به مرحله یک چهارم 
نهایی جام ملت های آسیا 

کند.  صعود 

در تمرین روز یکشنبه پیکان اتفاق 
جالبی افتاد. سالن بدنسازی 
پیکان در کنار سالن والیبال است و 
با توجه به تمرینات والیبال پیکان، 
عنایتی با دیدن توپ های این 
رشته ورزشی دقایقی به سرویس 

زدن پرداخت. 

ت
شــ

س نو
عک

        سرویس   سیدجلال حذف عراق

گفتوگو

و  تیم ملی  اسبق  گلر   ، میـــرزاپور ابراهـــیم 
پیشکسوت فوتبال در مورد شرایط تیم ملی در 

جام ملت های آسیا صحبت کرد. 
   در خصوص بازی های تیم ملی در سه 
دیداری که برگزار کرد، به لحاظ فنی چه نظری 

دارید؟
به نظرم از دوره قبل که تعداد تیم ها زیاد شده 
کیفیت بازی ها پایین تر آمده و بازی مدعیان 
چندان چنگی به دل نمی زد و کیفیت خوبی 
نداشت اما صرف نظر از این نکته تیم ملی ایران 
در اولین بازی اش مقابل فلسطین زود به گل 
رسید؛ نکته ای که خیلی به ما کمک کرد و موجب 
گر زود در این بازی  پیروزی ما شد، چه بسا که ا
به گل نمی رسیدیم کار برای ما سخت تر می شد. 
در بازی مقابل هنگ کنگ با وجود اینکه این 
تیم را دست کم نگرفته بودیم آنها خیلی دقیق 
تیم ملی ما را آنالیز کرده بودند و برای فضاهای 
پشت دافع های کناری ما برنامه داشتند و در این 
بین بیشتر جناح چپ ما را نشانه گرفته بودند. در 
این بین ما هم می توانستیم از سمت دفاع راست 
پر اشتباه هنگ کنگ بیش ترین استفاده را ببریم 
و بهتر عمل کنیم، اما این کار را انجام ندادیم. با 
این وجود پیروز شدیم و به سه امتیاز مهم بازی 
دوم هم دست یافتیم. با این حال در بعضی 
بازی ها جریان اینگونه پیش می رود و کاری هم 

نمی توان انجام داد. 
   برد خفیف مقابل هنگ کنگ می تواند برای 

ما یک زنگ خطر محسوب شود؟
نه نمی توان برد خفیف مقابل هنگ کنگ را 
زنگ خطر دانست چون بعضی وقت ها شرایطی 
پیش می آید که محاسبات تان خیلی خوب پیش 
نمی رود و برای همه تیم ها ممکن است چنین 
حالتی پیش بیاید. در بازی مقابل امارات هم دو گل 
زدیم و چند گل را هم با بدشانسی از دست دادیم 
اما به هر حال در بعضی لحظات با دشواری ها و 

لغزش هایی مواجه شدیم. 
   پیش بینی تان از نتیجه دیدار ایران مقابل 
سوریه چیست و به نظرتان چگونه می توان به 

این تیم ضربه زد؟
پیش بینی سخت است، اما فکر می کنم با یک یا 
دو گل اختلاف سوریه را شکست می دهیم. قطعاً 
سوریه با دفاع بسته سعی خواهد کرد که راه را برای 
دو مهاجم گلزن ما ببندد اما ما می توانیم با شوت و 
از راه ارسال ها و استفاده از سرزنان خوبی که داریم 

به گل برسیم. 
   طلسم 47 سال قهرمان نشدن ایران در 
بازی های جام ملت ها در این دوره شکسته 

خواهد شد؟
گر این بار قهرمان نشویم کار برای مان سخت تر  ا
می شود چون با تیم خوب و هماهنگ و نسل خوبی 
که در اختیار داریم شرایط برای موفقیت و قهرمانی 
ما مهیا است من خیلی امیدوارم که این بار طلسم 

قهرمانی مان در جام ملت ها شکسته شود. 

 : میرزاپور
گر این بار قهرمان  ا

نشویم کار برای مان 
سخت تر می شود

۳ مدال و حذف ۹ نماینده ایران  
در کاراته وان پاریس 

ایسنا: رقابت های کاراته وان پاریس با کسب 
یک طلا، یک نقره و یک برنز و حذف 9 کاراته 
کای دیگر ایران به پایان رسید. اولین مرحله از 
رقابت های کاراته وان در سال 2024 به میزبانی 
پاریس فرانسه از 6 به همن آغاز و امروز یکشنبه 
با برگزاری رقابت های رده بندی و فینال به پایان 
رسید. در این دوره از مسابقات کاراته کاهای 
ایران به 3 مدال طلا، نقره و برنز رسیدند. آتوسا 
گلشاد نژاد در وزن 61- کیلوگرم بانوان در رقابت 
فینال مقابل آنیتا سروجینا از اوکراین در حالی 
که یک بر یک مساوی بود با رای داوران پیروز 
شد و عنوان قهرمانی کاراته وان پاریس 2024 را 
به دست آورد. مبینا حیدری در فینال وزن 6۸- 
کیلوگرم، مقابل تالیا سومبه از فرانسه با نتیجه 4 
بر 2 شکست خورد و صاحب مدال نقره این دوره 
از رقابت ها شد. علی مسکینی نیز با پیروزی 10 بر 2 
مقابل عبداله شعبان از کویت در دیدار رده بندی 
وزن 60- کیلوگرم مسابقات لیگ برتر کاراته وان 
پاریس 2024، صاحب مدال برنز این دوره از 
مسابقات شد. علی مسکینی، امیر مهدی زاده، 
به همن عسگری، مهدی خدابخشی، ذبیح ا... 
پورشیب، محمود نعمتی، صالح اباذری، مهدی 
عاشوری در بخش مردان و مهسا افسانه، آتوسا 
گلشادنژاد، مبینا حیدری و لیلا برجعلی در بخش 
زنان 12 کاراته کای ایران در این مسابقات بودند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس بر این 
اعتقاد است که مدیرعامل باشگاه پرسپولیس آخر فصل را 
نخواهد دید. سهراب انتظاری درباره انتخاب اوسمار لوس 
ویرا به عنوان سرمربی جدید پرسپولیس گفت: همه این 
اتفاقات قابل پیش بینی بود و خیلی ها از قبل می دانستند 
که رضا درویش مدیرعامل باشگاه چه هدفی را دنبال می کند. 
در مورد نیامدن برانکو هم باید گفت که باشگاه پرسپولیس 
برای پرداخت مالیات و بدهی های این مربی در گذشته رفتار 
خوبی نداشت و این طبیعی بود که برانکو به پرسپولیس 
پاسخ منفی بدهد. وی ادامه داد: برانکو مربی بسیار زرنگی 
است و مشخص بود که این پیشنهاد را قبول نخواهد کرد. 
او می دانست در این موقعیت نباید به پرسپولیس بیاید. 
در ضمن درویش هم از ابتدا دنبال این بود که اوسمار را 
به عنوان سرمربی انتخاب کند و در این مدت نمایش هایی 
اجرا شد که باشگاه به هواداران بگوید ما تلاش خودمان را 
کردیم، ولی هواداران پرسپولیس خیلی باهوش هستند و 
گر باشگاه چالش مالی نداشت پس  همه چیز را می دانند. ا
گر با مشکل مالی  چرا یحیی گل محمدی را از دست داد و ا
مواجه بود چگونه دنبال جذب مربی خارجی رفت؟! مهاجم 
پیشین تیم فوتبال پرسپولیس همچنین خاطرنشان کرد: 
آرزوی همه ما این است که اوسمار در پرسپولیس نتیجه 
گر نتیجه نگیرد رضا درویش پایان فصل را در  بگیرد، ولی ا
پرسپولیس نخواهد دید، چون هواداران از اقدامات او 
در چند ماه اخیر به شدت ناراحت هستند. به  هر حال 
گر پنج هفته دیگر  باید همه احتمالات را در نظر گرفت و ا
سیدجلال حسینی سرمربی پرسپولیس شد تعجب نکنید! 
متأسفانه درویش هیچ قدمی برای خوشحال کردن هواداران 
پرسپولیس بر نداشت و تمام کارهای چند هفته اخیرش هم 

نمایشی بود. 

بیــنالمــلل
 جام ملت های 2024

  کلینزمن سرمربی تیم ملی کره جنوبی در نشست خبری 
پیش از دیدار با عربستان گفت: »این بازی برای ما بسیار مهم 
است. من نمی توانم برای شروع اولین دور از جام حذفی صبر 
کنم. از اینکه باید به مصاف عربستان قدرتمند برویم خوشحال 
هستم. بازی بسیار خوبی خواهد شد. ما برابر جمعیت زیادی 
به میدان خواهیم رفت. سرمربی کره درباره طلسم رویارویی 
با عربستان برای کره در جام ملت های آسیا اضافه کرد: »من 
از هیچکس نمی ترسم. ما برای همه احترام قائل هستیم، اما 
ترسی نداریم. بحرین، اردن و مالزی همگی مورد احترام ما بودند. 
مانچینی چالش جدیدی را تجربه کرده و نتیجه تلاش هایش به 
خوبی در تیم عربستان مشهود است. ما برای هم احترام قائل 
هستیم. من هم چالش جدیدی را انتخاب کردم و فکر می کنم 
شاهد یک بازی بسیار زیبا خواهیم بود. امیدوارم که پس از بازی 

لبخند به لب داشته باشم.«
  ژوزه مورایس که یکشنبه شب گذشته برای تماشای بازی 
تاجیسکتان و امارات به استادیوم احمدبن علی شهر دوحه 
رفته بود، درباره حضورش در جام ملت های آسیا گفت: بازی 
جذابی بود. در لحظات پایانی وقت قانونی بود که امارات به گل 
رسید. بازی به نوعی احساسی شد. مورایس سپس درباره اینکه 
مدعیان قهرمانی را چه تیم هایی می داند، بیان کرد: کره جنوبی 
را تیم قوی ای دیدم، تیم عراق قوی است، تیم ایران قوی است؛ 
گر  حتی می توانم بگویم که اردن هم تیم قوی ای است اما ا
بخواهم شرط بندی کنم و بگویم یک تیم قهرمان می شود، روی 

ایران می بندم. 

بازی برابر حریفان عربی سخت است 

تیم ملی مقابل سوریه در مرحله یک هشتم نهایی جام 
ملت های آسیا باید به میدان برود. مقابل فلسطین فوق العاده 
فوتبال بازی کردیم با وجود اینکه در بازی های بعدی خود را 
اثبات کرد و موفق به صعود شد. بازیکنان پخته و باتجربه ای 
گاهی کامل در جام ملت ها بازی می کنند. در بازی  داریم که با آ
دوم مقابل هنگ کنگ بازی خوبی نداشتیم و روز ما نبود، 
اما انتقادات از ملی پوشان باعث شد تا برابر امارات شاهد 
گر VAR نبود با اختلاف گل  نمایش بسیار خوبی باشیم و ا
بالایی برنده می شدیم. علیرضا بیرانوند هم با مهار ضربه پنالتی 
باعث ماندن برتری تیم ملی شد. در کل محک بسیار خوبی 
در مرحله گروهی خوردیم و متوجه شدیم بازی های سختی 
پیش روی ما قرار خواهد داشت. بازی برابر حریفان عربی 
سخت است و شکست ژاپن مقابل عراق و تساوی کره جنوبی 
برابر اردن این موضوع را ثابت کرد. به خصوص اینکه سوریه 
نشان داده حریف از پیش بازنده ای نیست و توانایی آن را دارد 
تا خود را به مراحل بالاتر برساند. هکتور کوپر سرمربی تیم ملی 
سوریه با هدایت تیم های باشگاهی اسپانیا و ایتالیا، هنر خود 
را در این عرصه نشان داده و قطعاً این مربی آرژانتینی با برنامه 
ویژه ای تیمش را به زمین می فرستد. سوریه حریف دشواری 
است و خیلی سخت گل می خورد. این تیم در سه بازی فقط 
یک گل خورده و بازیکنان ما که در بازی با هنگ کنگ جرقه 
دشواری جام ملت ها برای شان زده شد، می دانند که باید با 
برنامه های متنوع به دروازه سوریه برسند. بیشتر بازیکنان 
ترکیب اصلی تیم ملی لژیونر های باتجربه ای هستند و آن قدر 
گر  میدان دیده اند که سوریه را دست کم نگیرند. می دانند ا
غفلت کنند به سوریه فرصت داده اند تا برنده شود پس چنین 
فرصتی را به حریف نمی دهند. تیم ملی در دوره قبلی روی یک 
غفلت بچه گانه و تیزهوشی ژاپنی ها گل خورد و در نهایت حذف 
شد. سوریه تیم باهوشی است و مترصد غفلت بازیکنان ماست 
ک دفاعی بروند؛ بنابراین با  تا به گل برتری برسد و بعد به لا
تمرکز بالا و هوشیار بازی می کنند تا به حریف فرصت ندهند. 
با این بازیکنانی که داریم توانایی قهرمانی را داریم، فقط نباید 
گر حریفی را دست کم بگیریم  هیچ حریفی را دست کم بگیریم. ا
جریمه می شویم و تاوان بدی خواهیم داد که به معنای حذف 
از جام ملت هاست. دیگر نمی توانیم به بازیکنان تیم ملی 
چیزی بیاموزیم، فقط باید بازیکنان را متمرکز کرد تا بدون 

اشتباه بازی کنند. 

حسینکعبی
کارشناسفوتبال

ح و قلبم با نساجی است لکاراس: گرانادا   تیم اجدادی ام است اما رو آ
لوکاس آلکاراس، مربی 57 ساله اسپانیایی، 
پیش از تعطیلات لیگ برتر به دنبال جدایی سید 
مهدی رحمتی به عنوان سرمربی جدید نساجی 
مازندران انتخاب شد. وی در خصوص نساجی، 

لیگ برتر و فوتبال اسپانیا صحبت کرد. 
  ارزیابی کلی شما طی یک ماه حضور در 

ایران از فوتبال و بازیکنان ایرانی چیست؟
فوتبال ایران باعث شگفتی من شد. زمان 
زیادی نیست که اینجا هستم اما ایران واقعا 
بازیکنان خوبی دارد. لیگ برتر ایران هم رقابت 
بسیار سطح بالا و سختی است. در این زمان سعی 
کردم همه تیم ها را تا جایی که می توانم رصد کنم 
اما زمان کمی است که اینجا حضور دارم و سعی 
می کنم با شناختی که داشتم کارم را به عنوان 
مربی بهتر انجام دهم. این شناخت ادامه پیدا 
خواهد کرد و در مدت زمانی که پیش رو دارم، 
سعی می کنم شناختم از فوتبال ایران را بیشتر 

کنم. واقعا آن جو استادیوم ها در فوتبال ایران را 
خیلی دوست دارم، به خصوص جو استادیوم 
که بازی  خودمان و بی صبرانه منتظر هستم 
خانگی مان مقابل هواداران انجام دهیم چون 
ج از خانه  از زمانی که اینجا بودم دو بازی خار
داشتیم و این شانس را نداشتیم که با حضور 
هوادارانمان بازی کنیم. بی صبرانه منتظر آن 

لحظه هستم. 
بازیکنان  با  از یک ماه همکاری    پس 
ارزیابی  چطور  را  تیم  مجموع  در  نساجی، 

می کنید؟
قبل از آمدن به اینجا، بیشتر بازی های تیم را 
در لیگ قهرمانان آسیا نگاه کردم، بازیکنان تیم 
در آن مسابقات سعی کردند با سختی بازی کنند 
که همین باعث شد برخی نفرات مصدوم شوند. 
الان سعی ما این است که همان نفرات مصدوم 
را برگردانیم و از لحاظ فنی بیشتر با تیم کار کنیم 
و سطح کیفی بازیکنان را ارتقا دهیم تا تیم بتواند 
سبک کاری که می خواهم را انجام بدهد. این 
تغییر باعث شود که نتایجمان را بهبود ببخشیم و 
جایگاهمان را هم در جدول تغییر بدهیم تا تیم را 

به رتبه های بالاتر ببریم. 
  مانند اغلب تیم هایی که شما انتخاب 
در  با بحران سقوط  کردید، نساجی هم 
رده های پایین جدول دست و پنجه نرم 

می کند... 
من نقش پزشک اورژانس را برای برخی 
با  البته  من  )باخنده.(  کرده ام  بازی  تیم ها 
تیم هایی هم کار کرده ام که برای بالای جدول 
هم رقابت می کردند، در فینال جام حذفی بازی 
تثبیت شده ای در جدول  یا جایگاه  کردند 
کثرا در 30 سالی که مربیگری  لیگشان داشتند. ا
کردم با تیم هایی همکاری داشتم که در خطر 
سقوط بودند. در نساجی هم این شرایط را داریم. 
هدف اول ما این است که در سریعترین زمان 
ممکن مصدومان را به شرایط ایده آل برگردانیم 
و دیگر اینکه بازیکنان جدیدی را به کادر اضافه 

کنیم. 
  شما کدام تیم ها را با شناخت کمی که 
دارید شانس کسب عنوان قهرمانی می دانید؟

گر بگویم روی لیگ ایران شناخت زیادی  ا
دارم این یک مقدار اغراق خواهد بود. تا جایی 
که می دانم چهار تیم هستند که صدر جدول 
کتور و  را در اختیار دارند: استقلال، سپاهان، ترا
دو تیم ملوان و ذوب آهن هم داریم که عملکرد 
خوبی دارند و می توانند به بالای جدول برسند. 
صادقانه بگویم که تمام تمرکزم روی نساجی است 
که تیم را از این شرایط خارج کنیم و به رده های 

بالاتر ببریم. 
  آیا مسابقات جام ملت های آسیا را دنبال 

می کنید؟
ولی  نکردم  نگاه  را  بازی ها  تمام  طبیعتا 
بازی های تیم ملی ایران را دنبال می کنم و تماشا 
کرده ام. اول از همه بابت بردهایی که به دست 
آوردند تبریک می گویم و خیلی خوشحالم. تیم 
خیلی خوبی دارند. به نظرم تیم ایران یکی از 
تیم هایی است که شانس بالایی برای قهرمانی 
دارند. آنها شاید با ژاپن یا عربستان سعودی 
به چالش بخورند. نمی توانم در این زمینه نظر 
تخصصی بدهم. امیدوارم در جام ملت های 
آسیا موفق شوند، خیلی دوست دارم که مردم 
مهمان نواز ایران با این قهرمانی خوشحال شوند. 
گرد پپ گواردیولا، هم    ارلینگ هالند، شا
در جایزه توپ طلا و جایزه بهترین بازیکن فیفا 
رقابت را به لیونل مسی باخت. به نظر شما 
جایزه THE BEST فیفا هم باید به مسی 

می رسید؟
گر نگاهی به سوابق کار و افتخارات این دو  ا
بازیکن نگاه کنیم، مطمئنا مسی لایق بردن همه 
عناوینی است که یک بازیکن می تواند کسب کند. 
  گواردیولا هم این را گفته بود که یک توپ 
طلا باید برای مسی باشد و بقیه بازیکنان برای 

توپ طلای دیگری رقابت کنند. 
دقیقا همین است. باید برای مسی اینطور 

باشد که به عناوین برسد و بقیه بازیکنان برای 
جوایز دیگر رقابت کنند. 

  یکی از مربیان موفق اسپانیا در حال حاضر 
ژابی آلونسو است و گفته می شود که در آینده 

گزینه مربیگری رئال مادرید است. 
3 بار با تیمم با تیم هایی که ژابی آلونسو به 
عنوان بازیکن حضور داشته روبه رو شده ام. یک 
بار در لیگ دسته دوم اسپانیا وقتی در ایبار بود و 
دو بار هم در لالیگا مقابل هم بازی کردیم. زمانی 
که در رئال مادرید بازی می کرد با گرانادا آنها را 
شکست دادیم. مودریچ و ژابی آلونسو آن زمان 
هافبک دفاعی رئال بودند. با شناختی که دارم 
ژابی وقتی در زمین حضور داشت یک مربی بود و 
شخصیت مربیگری داشت. از همان زمان که او را 
می شناختم مانند مربی رفتار می کرد. او مربی ای 
است که مدام بهتر می شود و رو به رشد است. به 
عنوان یک شخص هم جنتلمن است و بهترین ها 

را برای او آرزو می کنم. 
  درباره گرانادا هم صحبت کنیم. علاقه 

خاصی به این تیم دارید. 
پدربزرگم در لیگ برتر بازیکن گرانادا بود. عمویم 
برای گرانادا بازی می کرد. خودم در سه رده سنی 
برای گرانادا بازی می کردم. مربیگری هم کردم و 
تصویرم در روی در ورودی پنجم باشگاه قرار دارد 
و عاشق این تیم هستم. گرانادا برای من تیم شهر 
، روح و قلبم الان با  ، ذکر مادری ام است اما فکر

نساجی است. 
  صحبت پایانی... 

بازیکنان نساجی کار تمرینی سختی انجام 
می دهند و هر روز تمام توان خود را در تمرینات 
به نمایش می گذارند. همه منتظر این هستیم 
گران خودمان  که در مازندران با حضور تماشا
بازی کنیم. تمام عناصر باشگاه و مدیریت و مالک 
محترم باشگاه همه سخت کار می کنند. یکدل 
هستیم که نساجی را ارتقا بدهیم و یک فوتبال 
زیبا ارائه کنیم. تمام تمرکزمان را روی کار با نساجی 

قرار داده ایم. 


